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Protokół Nr V/2015 

 z V sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 25 lutego 2015 roku 

 w siedzibie Urzędu Miasta-Gminy Stryków 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył V sesję i 

po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził , iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Andrzejowi Pożarlikowi.  

 

Ad. 3. Przyjecie porządku obrad.  

Porządek obrad V sesji: 

1. Otwarcie obrad V sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 30 stycznia 2015 r. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stryków. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami.  

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na 

obszarze wsi Sosnowiec Pieńki, 

b) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

c) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2015 roku, 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tymianka, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków, 

f) w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego prowadzonego do publicznych przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stryków. 
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 Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa złożyła dwa wnioski w sprawie 

zmian porządku obrad: 

 wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec Pieńki 

z uwagi na konieczność doprecyzowania spraw w zakresie drogi dojazdowej, 

 wniosek o poszerzenie porządku obrad i wprowadzenie dwóch projektów uchwał:  w 

sprawie pomnika przyrody „Alei Dębowej” oraz uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych.  

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków nas obszarze wsi Sosnowiec Pieńki został 

zdjęty z porządku obrad -  pkt 9a). 

 

Głosowanie nad wnioskiem : 15 głosów za 

                                                    0 głosów przeciwnych  

                                                    0 głosów wstrzymujących się  

 

Przewodniczący poinformował, że dwa projekty uchwał zaproponowane przez zastępcę 

burmistrza zostały wprowadzone do porządku obrad i numeracja w punkcie 9 ulega zmianie: 

punkt 9a) zaczyna się od projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, kolejne uchwały mają kolejne 

numery 9b, 9c,,, , a nowo wprowadzone mają numery 9f) i 9g).  

 

Głosowanie nad wnioskiem : 15 głosów za 

                                                    0 głosów przeciwnych  

                                                    0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad porządkiem obrad V sesji: 15 głosów za 

                                                                             0 głosów przeciwnych  

                                                                             0 głosów wstrzymujących się  
Porządek obrad V sesji po zmianie: 

 

1. Otwarcie obrad V sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 30 stycznia 2015 r. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stryków. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami.  

9. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

b) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2015 roku, 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tymianka, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków, 

e) w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego prowadzonego do publicznych przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stryków, 

f) w sprawie pomnika przyrody „Alei Dębowej”, 

g) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych.  

  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Przewodniczący rady zgłosił do Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych:  

1) Pana Krzysztofa Bandurowicza,  

2) Pana Andrzeja Janeczko,  

3) Pana Marka Gierata.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków:  

14 głosów za 

           0 głosów przeciwnych  

  1 głos wstrzymujący się 

 

Ad. 5. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 stycznia 2015 r.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z IV sesji podczas obrad V sesji nie złożono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za 

  0 głosów przeciwnych 

  1 głos wstrzymujący się  

 

Ad.6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stryków.  

 

Sprawozdanie przedstawiła pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków:  

Zgodnie z art. 30a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela (Dz. U. z 2014 

r. poz. 191 t.j.) w terminie do dnia 20 stycznia każdego roku organ prowadzący szkołę lub 

placówkę oświatową będący jednostką samorządu terytorialnego przeprowadza analizę 

poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w 



4 
 

odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy 

oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego.  

Średnie wynagrodzenie nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

powinno wynosić procent kwoty bazowej określonej dla nauczycieli corocznie w ustawie 

budżetowej tj.:  

- dla nauczycieli stażystów 100 %, 

- dla nauczycieli kontraktowych 111 %,  

- dla nauczycieli mianowanych 144 %,  

- dla nauczycieli dyplomowanych 184 %.  

Określona w ustawie budżetowej kwota bazowa w odniesieniu do 2014 r. wynosiła: od 1 

stycznia do 31 grudnia 2.717,59 zł,  

Średnie wynagrodzenie nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

powinno kształtować się na poziomie:  

 

Od 01 stycznia do 31 grudnia 2014 r.: 

 

Nauczyciel stażysta  

 

Nauczyciel 

kontraktowy  

 

Nauczyciel mianowany  

 

Nauczyciel 

dyplomowany  

2.717,59  3.016,52  3.913,33  5.000,37  

 

SKŁADNIKI WYNAGRODZENIA NAUCZYCIELI UWZGLĘDNIANE DO 

WYSOKOŚCI ŚREDNICH WYNAGRODZEŃ  
 

Zgodnie z art. 30 ust. 1 ustawy - Karta Nauczyciela, wynagrodzenie nauczycieli składa się z:  

1. wynagrodzenia zasadniczego;  

2. dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy;  

3. wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw;  

4. nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, z wyłączeniem świadczeń z 

zakładowego funduszu świadczeń socjalnych (art. 53) i dodatków socjalnych (art. 54).  

 

Świadczenia wynikające ze stosunku pracy, to:  

dodatki za warunki pracy,  

odprawy emerytalne,  

nagrody jubileuszowe,  

dodatkowe wynagrodzenie roczne (tzw. trzynastka)  

wynagrodzenie za pracę w nocy,  

zasiłek na zagospodarowanie,  

nagrody ze specjalnego funduszu nagród.  

 

W przypadku nieosiągnięcia w roku 2014 wysokości średnich wymaganych 

wynagrodzeń, o których mowa powyżej, organ prowadzący szkołę, będący jednostką 

samorządu terytorialnego, ustala kwotę różnicy między wydatkami poniesionymi na 

wynagrodzenia nauczycieli w danym roku, a minimalnymi wydatkami na ten cel 

wymaganymi przepisami Karty Nauczyciela. Zgodnie z art. 30a ust. 3 Karty Nauczyciela tak 

wyliczona kwota różnicy jest dzielona między nauczycieli zatrudnionych i pobierających 

wynagrodzenie w roku, dla którego ustalono kwotę różnicy i wypłacana w terminie do dnia 

31 stycznia roku następnego, w formie jednorazowego dodatku uzupełniającego.  
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W terminie do dnia 10 lutego roku kalendarzowego następującego po roku, który 

podlegał analizie, organ prowadzący szkołę lub placówkę sporządza sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego, z uwzględnieniem wysokości kwoty różnicy, o której mowa powyżej. 

Sprawozdanie to podlega przekazaniu, w terminie 7 dni od sporządzenia, Radzie Miejskiej w 

Strykowie, Regionalnej Izbie Obrachunkowej, dyrektorom jednostek oświatowych oraz 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. Termin ten został zachowany i 

sprawozdanie zostało przekazane wymienionym adresatom w dniu 19 stycznia 2015 r.  

Obwiązujący, jednolity wzór druku sprawozdania określa rozporządzenie Ministra 

Edukacji Narodowej z dnia 13 stycznia 2010 r. w sprawie sposobu opracowania sprawozdania 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego (Dz. U. z 

2010 Nr 6, poz. 35).  

 

II. Wydatki poniesione na wynagrodzenia nauczycieli w 2014 r. w jednostkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Stryków.  
 

W wyniku przeprowadzonej analizy płac, stwierdzono iż, płace nauczycieli w Gminie 

Stryków w 2014 r. osiągnęły kwoty minimalne określone przepisami Karty Nauczyciela. 

Wydatki poniesione w 2014 r. na wynagrodzenia pracowników pedagogicznych 

zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Stryków wyniosły 

ogółem 8.290.029,10 zł.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.  

 

Z uwagi na nieobecność pana Andrzeja Jankowskiego Burmistrza Strykowa na sesji Rady 

Miejskiej głos w tym punkcie zabrała pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza.  

 

Pani Bożena Motylińska poinformowała, że Burmistrz Andrzej Jankowski 23 lutego brał 

udział w uroczystej gali z okazji ogłoszenia rankingu Polskich Miast Przyszłości 2015/2016.  

Ranking opublikowało Pismo Bezpośrednich Inwestycji Zagranicznych (fDi Magazine) z 

Grupy Financial Times. 

Miasta oceniane były pod kątem potencjału gospodarczego, kapitału ludzkiego i poziomu 

życia, a także efektywności kosztowej, przyjazności dla biznesu, dostępności oraz strategii 

przyciągania inwestycji.  

Gmina Stryków zdobyła nagrody w trzech kategoriach, są to wysokie miejsca w rankingu  i 

jest postrzegana jako gmina, która rozwija się bardzo prężnie.  

Druga ważna informacja to rozstrzygnięty przetarg na budowę dróg w gminie, przetarg 

wygrała firma, która zaoferowała kwotę 12,9 mln zł, kwotę niższą niż była zagwarantowana 

w budżecie Gminy Stryków. Inwestycja ta będzie prowadzona wspólnie ze Starostwem 

Powiatowym w Zgierzu, ważną rzeczą jest tu oczywiście dofinansowanie z Narodowego 

Programu Budowy Dróg Lokalnych. Wygrała firma ERBEDIM z Piotrkowa Trybunalskiego, 

w przetargu startowało 6 firm.  

Pani Bożena Motylińska poinformowała, że burmistrz odbywał spotkania z inwestorami, o 

szczegółach poinformuje sam na następnej sesji Rady Miejskiej.  

Radny Krzysztof Bandurowicz zapytał, które wysokie miejsca w rankingu zajęła Gmina 

Stryków.  

 

Pani Bożena Motylińska poinformowała, że Gmina Stryków oceniona została w trzech 

kategoriach:  
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 potencjał gospodarczy – Gmina Stryków znalazła się w pierwszej 5 -TOP 5, 

 otwarcie dla biznesu – chodziło o najbardziej przyjazną gminę dla biznesu – Gmina 

Stryków znalazła się w pierwszej 10 -TOP 10, 

 Kapitał ludzki i poziom życia – gmina Stryków znalazła się w pierwszej 15 – TOP 15.    

W odrębnej kategorii „Strategia przyciągania Bezpośrednich Inwestycji Zagranicznych” 

wśród spośród 31 ocenianych miast i gmin Stryków zajął 11 miejsce.  Tu oceniana była 

strategia i przyciąganie bezpośrednich inwestycji zagranicznych.  

 

Radny Bogdan Walczak zapytał, czy można zapoznać się z dokumentacją przetargową.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że dokumentacja 

znajduje się w Wydziale oraz na stronie internetowej Urzędu.  

 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji Rady 

z działalności w okresie między sesjami.  

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że uczestniczył w większości posiedzeń 

Komisji. W związku z wnioskiem dotyczącym zaproszenia przedstawicieli GDDKiA, 

Ministra Infrastruktury, Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Marszałka Województwa 

Łódzkiego, Przewodniczący Rady poinformował, że zaproszenia do w/w instytucji zostały 

wysłane. Do 13 marca czekamy na potwierdzenie obecności. Ponadto odbyły się uroczystości 

bitwy pod Dobrą. Przewodniczący przypomniał o posiedzeniu Komisji Rolnictwa – 2.03. 

godz. 14.00 oraz Komisji Budżetu 4.03. godz. 14.00. 

 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich 
poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym między innymi opiniowano 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję RM oraz wspólne posiedzenie z Komisją Budżetu i 

Mienia Komunalnego. 

 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego 

poinformowała, że komisja spotykała się raz, także na wspólnym posiedzeniu z Komisją 

Oświaty i Spraw Obywatelskich. Komisja opiniowała projekty uchwał oraz wspólnie z 

Komisją Oświaty zajęła się działalnością Domu Kultury w Strykowie.    

 

Radna Marzena Skwarko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że 

komisja odbyła jedno posiedzenie na którym wysłuchała informacji o inwestycjach roku 

2014. Przewodnicząca dodała,  że wykonanie inwestycji wyniosło 95,5%.  

 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury poinformował, 

że na jednym posiedzeniu komisja wysłuchała informacji o działalności Gminnej Spółki 

Wodnej oraz opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesją.  

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

a) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  

 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2015 roku  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  

 

c) nadania nazwy ulicy we wsi Tymianka  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  

 

e) ustalenia kryteriów stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

prowadzonego do publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Stryków 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  
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f) pomnika przyrody „Alei Dębowej”  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

 

Radny Andrzej Janeczko zapytał do kogo należy Aleja Dębowa i cały park.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza poinformowała, że Aleja Dębowa znajduje się w 

Bratoszewicach, od ulicy Nowości, dalej droga do Kalinowa, jest to droga powiatowa, ale 

pomnikiem przyrody opiekuje się gmina.  

 

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  

 

g) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

 

Radny Krzysztof Bandurowicz zapytał o koszt tych zabiegów pielęgnacyjnych. 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odpowiedziała, że na tym etapie mamy 

sporządzoną ekspertyzę dendrologiczną, która określa niezbędny zakres prac 

pielęgnacyjnych. Koszt ogółem wynosi 81.691 zł (75.640 zł + 8% VAT). Zabiegi zostaną 

przeprowadzone na 133 drzewach. W ekspertyzie, która jest do wglądu są wskazane prace, 

które należy wykonać.  

 

Dalej radny Krzysztof Bandurowicz pytał, czy Gmina ma na to fundusze.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza poinformowała, że są na to środki  Urzędu 

Marszałkowskiego, które zostały przekazane przez nasz Urząd w ramach ochrony przyrody - 

kary wycinkę drzew, i korzystanie ze środowiska, jest to stworzony fundusz na ten cel.   

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 15 głosów za 

                                                                   0 głosów przeciw 

                                                                   0 głosów wstrzymujących się  

 

Godz. 10.35 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę do godz. 10.45.  

 

Po przerwie.  

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych.  
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Radny Bogdan Walczak mówił:  

1. Otrzymałem zapytanie, ponieważ na Komisji Kultury nie było o tym mowy, młodzież 

zainteresowana pyta o nagrody, które obiecano za wyniki sportowe. 

2. Mija już czwarty czy kolejny miesiąc załatwiania sprawy wjeżdżania w ul. 

Sowińskiego samochodów wysokotonażowych, kierowcy skręcając w tę ulicę myślą, 

że dojadą do magazynów. Była odpowiedź burmistrza, że jest to zgłoszone, tablica 

informacyjna miała być w lutym, do tej pory nie ma.  

3. Przy wjeździe na targowisko, chodzi o pierwszy wjazd jest ogromna wyrwa, 

wieczorem zupełnie nie widoczna.  

4. Co z tym pustostanem przy wjeździe na targowisko?  

5. Sprawa porządku na placu przed targowiskiem, gdzie stał namiot jest bardzo brzydko.  

6. W  ubiegłej kadencji było zorganizowane szkolenia przez Radę w zakresie uchwał pod 

względem prawnym. Proszę, aby takie szkolenie pan burmistrz zgłosił. Chodzi o 

zaproszenie fachowców z RIO na takie szkolenie dla radnych pod względem finansów 

publicznych. Ważne jest rozwianie wszystkich wątpliwości, chodzi o stosowanie 

prawa, a nie o różne interpretacje tego prawa.  

 

Ad. 1. Pani Anna Sasin sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że wnioski o przyznanie 

nagród za osiągnięcia sportowe już wpłynęły, dziś po sesji będzie posiedzenie komisji w tej 

sprawie.  

 

Ad. 2. Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że 

organizacja ruchu jest w trakcie realizacji, GDDKiA zażądała szczegółowej inwentaryzacji 

znaków znajdujących się na terenie Strykowa. Dopiero po otrzymaniu tej informacji uzgodni 

termin postawienia kolejnej tablicy.   

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odpowiedziała na dalsze pytania:  

 

Ad. 3.  Informacja o wyrwie została przyjęta do realizacji.  

Ad.4. Jeśli chodzi o pustostan – sprawdziliśmy stan prawny tego budynku, który jest niestety 

nieuregulowany. Gmina nie może tego zrobić, jeden ze spadkobierców chciał uregulować stan 

prawny, ale nie dokończył sprawy. Gmina może jedynie przez pracowników JRP 

zabezpieczyć ten teren przez opasanie taśmami oraz umieszczenie tablicy informującej o 

grożącym niebezpieczeństwie.  

Ad.5. Porządek przed targowiskiem – zwrócimy się do właściciela, aby uporządkował 

wskazany teren.  

Ad. 6. Wniosek dotyczący szkolenia – nie jest to zadanie burmistrza, tylko przewodniczącego 

rady, który podejmie wniosek i wydeleguje radnych na szkolenie. Z tego co wiem RIO nie 

organizuje szkoleń. Pracownicy RIO prowadzą różne szkolenia, które są organizowane przez 

inne instytucje. Jeśli chodzi o interpretacje prawa to są różne interpretacje przez poszczególne 

izby w kraju. My jako Gmina Stryków jesteśmy zobowiązani do stosowania interpretacji RIO 

w Łodzi.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na szkoleniu w RIO był wiceprzewodniczący 

Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący poinformował, że wystąpi do RIO  z zapytaniem, czy 

jest możliwość zorganizowania szkolenia dla radnych.  

 

Radny Bogdan Walczak chodzi o ten pustostan – nie mogę się zgodzić ze stwierdzeniem ,że 

gmina nie ma możliwości prawnych, może nakazać właścicielom rozebranie takiego obiektu.  
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Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza powiedziała, że Gmina może to zrobić, jeśli taki 

właściciel jest znany. Zwróciliśmy się dwa lata temu do sądu o ustalenie kuratora dla budynku 

przy ul. Kościuszki 3. Otrzymaliśmy odmowę sądu, ponieważ są spadkobiercy, ale nie 

wiadomo, gdzie zamieszkują. Obecnie występujemy z wnioskami o dane tych spadkobierców, 

a jest ich 30.  

 

Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała, czy mieszkańcy wsi idąc do swojego 

sąsiada muszą nosić ze sobą dowód osobisty. Mieszkaniec Rokitnicy otrzymał mandat, 

ponieważ szedł niewłaściwą stroną drogi i był bez dowodu tożsamości.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza opowiedział, że zapyta o te kwestię komendanta 

Komisariatu Policji w Strykowie.  

 

Ad.12.  Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Janeczko poinformował, że Komisja nie przyjęła 

wniosków.  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 14 głosów za 

                                                                     0 głosów przeciw 

                                                                     0 głosów wstrzymujących się  

 

Ze względu na fakt, że wynik liczenia oddanych głosów jest niezgodny z ilością radnych 

obecnych na sali przewodniczący rady złożył wniosek o reasumpcję głosowania. 

 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za 

                                        0 głosów przeciw 

                                        1 głos wstrzymujący się  

 

 

II głosowanie nad przyjęciem protokołu: 14 głosów za 

                                                                         0 głosów przeciw 

                                                                         1 głos wstrzymujący się  

 

 

Ad. 13. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.10 dokonał zamknięcia 

sesji.  

 
Protokołowała:  

E. Tomczak.  

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


